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EE TEES EEE SEE erin ve!From: 5.1.2e )

Sent: Wed 12/30/2020 11:11:00 AM

Subject: RE: slachthuizen en vaccinatie strategie

Received: Wed 12/30/2020 11:11:00 AM

Dank je wel..werk gaat door ©

Onderstaande groep heb ik tot dus ver niet in de lijstjes gezien, er wordt wel aan gewerkt. Ik geef dit iig door aan degene die

met prioritering bezig is..

Ik kan straks/als er meer duidelijk is, wel reageren richting [EXIEY Maar kan nu nog niet.

Fijne jaarwisseling alvast!!

Groeten,

ver:IEE HEE eins

Verzonden: woensdag 30 december 2020 11:46

Aan:EIN) SEEN c inv. n>;IESE) EEE ins.

Onderwerp: FW: slachthuizen en vaccinatie strategie

Ha

Ik hoop dat jullie tijdens de kerst dagen ook echt konden afschakelen. Maar het werk gaat vast door.

Zie hierbij mail vanuit de slachthuizen. lijkt me voor jullie

on [EES

Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

Van: EXE @ncpluvinl>
Verzonden: 30 dec. 2020 08:38

Onderwerp: slachthuizen en vaccinatie strategie

Geachte heer beste

In 2015 hebben wij elkaar ontmoet bij een bezoek van u en diverse medewerkers van u aan een pluimveeslachterij. Ten aanzien

van een slachterij specifiek vraagstuk benader ik u.

lk had een vraag omtrent de vaccinatiestrategie voor COVID-19. Zoals u heeft meegekregen is er het afgelopen jaar de nodige

aandacht geweest voor de COVID-19 situatie in slachthuizen. Slachterijen hebben allerlei protocollen, maatregelen, audits en

controles doorgevoerd/gehad met als doel om de kans op besmettingen te voorkomen. Dit is voor onze leden

(pluimveeslachterijen) goed gelukt en we waren dan ook verheugd om te lezen dat ook minister De Jonge onlangs in antwoorden

op vragen van mevr. Ouwehand concludeerde dat de kans op insleep in slachthuizen “zo goed als mogelijk wordt beperkt”.

Laatste sluitstuk voor slachterijen om de kans op insleep te minimaliseren/voorkomen is om de betreffende medewerkers in de

slachthuizen snel gevaccineerd te krijgen.

De Gezondheidsraad heeft in haar strategieén voor COVID-19-vaccinatie

(https://www.gezondheidsraad.nl/documenten/adviezen/2020/11/19/strategieen-voor-covid-19-vaccinatie) o.a. het volgende

aangegeven:

“Bij deze strategie wordt bij vaccinatie voorrang gegeven aan mensen die werken in de zorg en mensen die werkzaam zijn in andere

vitale sectoren.”
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Op de site van de rijksoverheid zie ik dat het kabinet het advies van de gezondheidsraad overneemt

(https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2020/11/20/wachten-is-op-vaccin-maar-operatie-vaccinatie-al-in-volle-gang).

Gezien bovenstaand hoop en verwacht ik dat het min. van VWS conform het advies van de gezondheidsraad besluit dat personeel

in vitale sectoren, waaronder personeel dat werkt in slachterijen, inderdaad eerder gevaccineerd wordt dan "overige" burgers.

Ik hoop dat u hiervoor binnen uw ministerie kan opteren, danwel kan bevestigen dat dit het beleid zal gaan worden. Heeft u tevens

enig idee in welk tijdsbestek de vaccinatie voor deze groep zal plaatsvinden?

BVD voor uw reactie

Met vriendelijke groet,

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e

NEPLUVI ™

volg ons: Linked

telefoon: +31 (0) 30

mobiel: +31 (0)6
@nepluvi.nl

SE

e-mail:

De inhoud van dit bericht is strikt vertrouwelijk

en alleen bestemd voor de geadresseerde.

Wilt u meer weten over kip
in Nederland. volg dan:


